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B Y R Å D S M Ø D E

1 . Ej endomsudvalg
Udskrift af udvalgets møde den 22. 
maj 1979 fremsendes i fotokopi til 
Byrådets efterretning.

a . pkt. 5
Ejeren af matr. nr. 50 m, Sønderby, 
Sønderby Bro 44, Jørgen Broberg 
Svendsen ansøger om dispensation 
for udnyttelsesgraden i forbindel
se med opførelse af en tilbygning 
til det eksisterende parcelhus. ■ 
Udnyttelsesgraden vil blive 0,43 
mod tilladt 0,25.
Ejendomsudvalget indstiller til By
rådet, at der ikke meddeles dis
pensation.
Hans Frederiksen og Mogens Bo Han
sen indtager særstandpunkt.



1.

2.

fortsat
b . pkt. 11
Ejeren af matr. nr. 12 d, Skibby, 
Marbækvej 13-15, Bent Straarup, ansø
ger om principiel tilladelse til at 
opstille en vindmølle, der får en 
tårnhøjde på 23 meter (gittermast) og 
et vingefang på 18 meter.
Ydeevnen 200.000 kw årligt med en 90 
kw generator. Strømmen skal bruges 
dels til drift af kølemaskiner til 
frugtlager, dels til svømmebadet og 
til privat brug.
I henhold til Planstyrelsens vejled
ning om opstilling og drift af små 
vindmøller, skal Hovedstadsrådet med
dele tilladelse til det ansøgte, jvf. 
bestemmelserne i By- og landzoneloven. 
Der skal endvidere meddeles dispensa
tion for afstand til vej- og naboskel 
samt til bygninger på egen grund, jvf. 
bestemmelserne BR-77, kap. 3.1.2,
3.1.3 og 3.1.4. Der er foretaget nabo
høring hos ejeren af matr. nr. 12a, ■
Skibby, Tage Klarskov Jørgensen. 
Ejendomsudvalget vedtog at meddele 
dispensation for afstand til skel og 
vej ,og indstiller til Byrådet, at an
søgningen sendes til Hovedstadsrådet 
med anbefaling.

Forbrændingsudvalget
Udskrift af udvalgets møde den 16. maj 
fremsendes i fotokopi til Byrådets 
efterretning.



3.

4.

Teknisk udvalg
Udskrift af udvalgets møde den 23. maj 
1979 fremsendes i fotokopi til Byrå
dets efterretning.

a. pkt. 2
Hovedstadsrådets Miljøbeskyttelsesud
valg meddeler i skrivelse af 21. maj 
1979, at man har vedtaget at meddele 
Skibby kommune, at man ikke kan til
træde, at revisionen af kommunens. § 21 
spildevandsplan udskydes til 1. januar 
1981, idet det fortsat er Hovedstads
rådets opfattelse, at en revision af 
spildevandsplanen pr. 1. januar 1980 
vil være hensigtsmæssig af recipient- 
og planlægningsmæssige årsager.
Teknisk udvalg har taget meddelelsen 
til efterretning.
Der indsendes redegørelse til Hoved
stadsrådet for biotromleanlægget i 
Sønderby.
Teknisk udvalg indstiller til Byrådet, 
at arbejdet med revision af spilde
vandsplanen forestås af teknisk for
valtning .
Udvalget er indforstået med, at 1. ja
nuar 1980 næppe kan overholdes.

Kulturelt udvalg
Udskrift af udvalgets ekstraordinære 
møde den 10. maj 1979 samt ordinære 
møde den 25. maj 1979 fremsendes i 
fotokopi til Byrådets efterretning.
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5.

fortsat 
a . pkt. 15
Kulturelt udvalg har,efter Byrådets 
ønske, drøftet principielle retnings
linier ved tildeling af lokaler på 
skolerne til politiske møder forud 
for valg og folkeafstemninger. 
Kulturelt udvalg indstiller, at alle 
grønne områder kan benyttes til poli
tiske møder. Endvidere indstilles, at 
der kan disponeres over skolens loka
ler indtil kl. 22.00 - dog ikke 2 må
neder før et valg.
Valg til skolenævnene er undtaget. 
Hans-Henning Schwaner indtager sær
standpunkt for så vidt angår "spærre
tid" .

Økonomiudvalget
Udskrift af udvalgets ekstraordinære 
møde den 21. maj 1979 og ordinære møde 
den 31. maj 1979 fremsendes i fotoko
pi til Byrådets efterretning.

a, pkt, 3
Teknisk udvalg har vedtaget at tæppe
belægge følgende vejstrækninger:
Bivej 104, vejregulering ved Brand

bjerg,
Bivej 111, Hyllingeriis 
Vellerup by og
Nordligste del af Kirkegade i Ferslev.

fortsættes ...



a . pkt. 3 fortsat
. fortsat
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Teknisk udvalg har indhentet tilbud på 
slidlagsbelægninger fra følgende 3 
firmaer:
Tjærekompagniet, Superfos Danmann- 
Luxol A/S og A/S Pankas.
Tilbud er indhentet på 7 vejstræknin
ger til en samlet pris af 841.149 kr., 
hvoraf udvalget har udvalgt omnævnte 
4 vejstrækninger til en samlet udgift 
af ca. 350.000 kr. incl. moms.
Teknisk udvalg har antaget Tjærekom
pagniet .
Da der kun er afsat 200.000 kr. til 
tæppebelægninger på budgettet, søges 
om tillægsbevilling på 150.000 kr.. 
Økonomiudvalget indstiller til Byrådet 
at der ikke ydes tillægsbevilling. 
Børge Sørensen og Hans-Henning Schwa- 
ner indtager særstandpunkt.

b . pkt. 4
Socialudvalget ansøger om budgetom
placering på kr. 100.000 fra konto 
for langtidsledige til konto for unge 
arbejdsløse.
Økonomiudvalget fremsender til Byrå
dets godkendelse.
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fortsat
c. pkt. 5 * i
Vedr. Dagcenter i henhold til bistands
lovens § 60.
Til afløsning for det i udbygningspla
ner for det sociale- og sundhedsmæssi
ge område 1980-85 anførte dagcenter, 
forsøger det sociale udvalg at finde 
alternativ løsning med henblik på 
iværksættelse oktober 1979.
Fra kulturelt udvalg er opnået tilsagn 
om brug af lokaler på Skibby Skole mod 
betaling af nødvendige sanitære in
stallationer samt adgangsforhold for 
enhver til lokalerne.
Da der ikke er påregnet igangsætning
i 1979, er der ikke afsat anlægssum på 
budgettet, men man ansøger økonomiud
valget om tilladelse til at lade ar
bejdet udføre som anført i projektma
teriale fra fa. Uffe Henriksen og Jør
gen Petersen Aps.
Der regnes med en totalsum på 150.000 
kr. incl. moms og honorar.
Dette beløb kan finansieres som føl- . 
ger:
Ændring af dagcenterordning 
ved plejehjemmet Nordhøj 
fra nuværende 10% overfør
sel til 5% overførsel 
Besparelse på anlægsudgift 
beskyttede boliger

kr,150.000
Økonomiudvalget fremsender ti1 Byrå-

kl. 16.00
i Byrådssalen.
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d. pkt. 6
Socialudvalget har drøftet ændring af 
forældrebetaling i børnehaverne pr.
1. august 1979 og indstiller, at for
ældrebetalingen bliver 550,00 kr. pr. 
måned gældende fra 1. august 1979 til 
31. december 1979.
Nuværende betaling udgør 490,00 kr. 
pr. måned.
Økonomiudvalget fremsender med anbe
faling til Byrådets godkendelse.

e . pkt. 7
Bogholderiet fremsender prognose over 
udskrivningsgrundlaget for indkomstå
rene 1979 og 1980 på henholdsvis kr.
148.554.000 og kr. 161.838.000.
Da budgettet for 1979 er baseret på et 
indtægtsgrundlag på kr. 152.000.000 
vil der i henhold til prognosen blive 
et skattemæssigt underskud på 18% af 
kr. 3.446.000 = kr. 620.280 svarende 
til 2,3%. /
Det foreslås derfor, at der på budget
tet for 1980 afsættes et beløb på kr.
620.000 til dækning af underskuddet, 
idet beløbet skal afregnes med Stats
skattedirektoratet den 1. november
1980 .
Af hensyn til kommunens likviditet og 
budget i 1980 foreslås det, at beløbet 
"spares op" i 1979 ved et mindrefor
brug på udgiftskontiene på ca. 10% 1
(lovbundne udgifter og overenskomst
mæssige udgifter undtaget). 
Økonomiudvalget fremsender med anbefa
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ling til Byrådets godkendelse.
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f. pkt. 9
Bogholderiet meddeler, at man efter 
aftale med Borgmesteren har fastsat 
følgende ekstraordinære møder til be
handling af budget for 1980 til 1983:

1979
kl. 16.00

i Byrådssalen.

Onsdag den 15. august 1979 kl. 8.30 
Økonomiudvalgets 1. budgetbehandling
Mandag den 27. august 1979 kl. 19.00 
Byrådets 1. budgetbehandling
Mandag den 17. september 1979 kl, 8.3C 
Økonomiudvalgets 2. budgetbehandling
Mandag den 24. september 1979 kl.19.00. 
Byrådets 2. budgetbehandling med fast-' 
sættelse af personskatteprocent, kir- . 
keskatteprocent, grundskyldspromille 
m. v. .
Økonomiudvalget fremsender til efter
retning .

V

g, pkt. 10
Kommunernes Landsforening anmoder i 
skrivelse af 15. maj 1979 om godken
delse af tillæg til pensionsregulati- 
vet med hensyn til dyrtidsregulering 
af tjenestemandspensioner. ■
Økonomiudvalget fremsender med anbe
faling til Byrådets godkendelse.

/  .r~

h. pkt. 11
Økonomiudvalget vedtog på sit møde 
den 7. maj 1979 at tilbagesende sagen 
vedrørende skolepasningsordningen til 
kulturelt udvalg, idet man ønskede 
sagen genbehandlet med henblik på i 
året 1979 at spare netto 100.000 kr. 
på det fremsendte forslag.
Kulturelt udvalg henviser til den so

fortsættes



h. pkt. 11 fortsat
ciale udbygningsplan, idet der i 1980 
er afsat kr. 1.000.000 på anlægsbud
gettet og kr. 300.000 på driftsbudget
tet til en socialpædagogisk pasnings
ordning. I udvalget har det været taget 
i betragtning, at skolepasningsordnin
gen, som foreslået af kulturelt udvalg, 
ville gøre en oprettelse af en social
pædagogisk pasningsordning unødvendig. 
Økonomiudvalget foreslår, at der for 
året 1979 skal spares netto 100.000 kr. 
på det fremsendte forslag.
Dette må bero på en misforståelse, da 
beløbet må vedrøre et helt år.
Kulturelt udvalg mener, at ved endelig 
tilmelding vil antallet af børn falde, 
derfor kan der påvises følgende bespa
relse :

1 medhjælper 30 timer ca. kr. 48.000 
§]5Hldeley_skole:
1 medhjælper 20 timer ca. kr. 32.500

: * 
1 leder ca. kr. 5.000 <
Indskrænkelse af pas
ningstiden i Ferslev 
kl. 10.30-17.00 ca. kr. 25.000
Ialt ca. kr.110.500

fortsat

På grund af de erfaringer der er indhø' 
stet i det forløbne år, påpeger udval
get, at det er forbundet med store van 
skeligheder lokalemæssigt at have både 
børnehaveklasse og pasningsordning sam
tidig på Ferslev skole.
Økonomiudvalget fremsender med anbefa
ling til Byrådets godkendelse.
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i pkt. 13
Ledende skoleinspektør Carsten Hogstad 
fremsender forslag til inventar til 
blok II samt hjælpeklasselokale:

• fortsat - .

Inventar til normalklasse 32.500 
Skolepasn.lokaler (2) anslået 35.000 
Hjælpeklasselokale 19,800 
Ialt 87.300
+ ekstra inventar i forbindelse 
med etablering af børnehave
klassen i blok II.{Den er p.t. 
anbragt i blok VI) 10.000
Ialt 97.300

Kulturelt udvalg ansøger om frigivelse 
af kr. 100.000 på anlægsbudgettet 
301-02 til indkøb af inventar. 
Økonomiudvalget fremsender til Byrådet - 
med anbefaling.

j. pkt. 14
Efter skolesyn den 27. april 1979 har 
kulturelt udvalg anmodet teknisk for
valtning cm at udarbejde skitse samt 
overslag i forbindelse med etablering . 
af vindfang ved hovedindgangen til 
Idrætshallen.
Kulturelt udvalg indstiller, at vind
fang til ca. 20.000 kr. etableres in
den efteråret.
Udgiften kan holdes indenfor budgettet. 
Økonomiudvalget indstiller til Byrådets 
godkendelse.
Hans Frederiksen og Knud Ph. Nielsen 
indtager særstandpunkt.



5 . fortsat
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6.

k. pkt. 15
Kulturelt udvalg har drøftet,om Skibby 
Bibliotek skal overgå til heltidsbib
liotek og indstiller, at der indtil 
videde ikke etableres heltidsbiblio
tek .
Økonomiudvalget fremsender til Byrådet 
idet udvalget ikke kan anbefale over
gang til heltidsbibliotek.
(overslag over udgifter i forbindelse 
med overgangen til heltidsbibliotek 
er udarbejdet af Centralbiblioteket 
og er fremlagt i sagen)

Indenrigsministeriet meddeler i cirku
lære af 28. maj 1979 , at § 18, stk. 2 
i kommunens styrelsesvedtægt som følge 
af ændringen af § 28 i lov om kommu
nernes styrelse ændres "2 måneder"
til "1 måned".



B Y R Å D S M Ø D E

L U K K E T M Ø D E
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T I L L Æ G S D A G S O R D E N
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1 .658
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1. Teknisk udvalg har den 8. juni 1979 
afholdt åstedsforretning vedr. Vange
vej i Onsved og indstiller til Byrå
det, at vejparterne fordeles i hen
hold til vejprotokollen.
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